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Saturated dispersive extinction theory of red shift

Ling Jun Wanga)

Department of Physics, Geology and Astronomy, University of Tennessee at Chattanooga, Chattanooga, Tennessee 37403, USA

The dispersive extinction theory (DET) offers an alternative interpretation to the cosmic red shift and, therefore, an alternative cosmology to the currently prevailing theory of Big Bang [L. J. Wang, Phys. Essays 18, 177 (2005)]. In our original paper where the DET was first proposed, only the unsaturated extinction was treated. In this article, we present a saturated dispersive extinction theory for the situation when the space medium is very thin and the light intensity is high enough to saturate the absorption and scattering. In such case, the energy absorbed is simply a function of the distance traveled regardless of the beam intensity. The space medium would look almost transparent to a very bright star until the inverse square law and the saturated extinction have reduced its intensity to certain threshold. An analysis of the relationship between the redshift and the intensity reduction shows that the extinction in the intergalactic and the interstellar medium must be saturated. The unsaturated extinction takes place only in the last stage of the light travel near the solar system.

La théorie dispersive d'extinction nous offre une interprétation alternative au décalage vers le rouge cosmique, donc une cosmologie alternative à la théorie du Big Bang [L. J. Wang, Phys. Essays 18, 177 (2005)]. Dans notre premier article où la théorie DET fut proposée pour la première fois, seulement la disparition non saturée a été discutée. Dans cet article, nous présentons une théorie Saturée Dispersive d'Extinction pour la situation quand le milieu de l'espace est très mince et l'intensité de la lumière est assez élevée pour saturer l'absorption et la diffusion. Dans ce cas, l'énergie absorbée est simplement une fonction de la distance parcourue indépendamment de l'intensité du faisceau. Le milieu de l'espace paraîtrait presque transparent à une étoile très brillante jusqu' à ce que la loi carrée inverse et l'extinction saturée aient réduit son intensité à un certain seuil. Une analyse du rapport entre le décalage vers le rouge et la réduction de l'intensité montre que l'extinction dans le milieu intergalactique et interstellaire doit être saturée. L'extinction non saturée n'a lieu qu'a` la dernière étape du voyage de la lumière en proximité du système solaire.
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